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Abstract (en)
[origin: CA3101384A1] The invention relates to a roller mill (1) comprising a housing (2) with a grinding stock inlet (3), at least one grinding stock
outlet (4), and at least two embossed rollers (5, 5'), each of which is arranged in the housing (2) in a rotatable manner about a roller axis (6),
wherein at least one roller (5) is paired with a scraper (7). According to the invention, the scraper (7) has a blade (8) for scraping grinding stock
from a roller surface (9) by means of a scraper edge (10) which extends over the entire length (L) of the blade (8). The roller mill also comprises a
mounting (11) with a receiving region (12). The mounting is arranged in the housing (2) in a tiltable manner about an axis (13) parallel to the roller
axis, and an elastic bearing (14) is arranged between the blade (8) and the receiving region (12).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Walzenmühle (1) umfassend ein Gehäuse (2) mit einem Mahlguteinlass (3), wenigstens einem Mahlgutauslass (4) und
wenigstens zwei bombierten Walzen (5, 5'), welche jeweils drehbar um eine Walzenachse (6) im Gehäuse (2) angeordnet sind, wobei wenigstens
einer Walze (5) ein Abstreifer (7) zugeordnet ist. Erfindungsgemäss weist der Abstreifer (7) eine Klinge (8) zum Abstreifen von Mahlgut von
einer Walzenoberfläche (9) mit einer Abstreiferkante (10) auf, welche sich über die gesamte Lange (L) der Klinge (8) erstreckt, und umfasst eine
Halterung (11) mit einem Aufnahmebereich (12), wobei die Halterung um eine Achse (13) parallel zur Walzenachse kippbar im Gehäuse (2)
angeordnet ist und wobei zwischen der Klinge (8) und dem Aufnahmebereich (12) eine elastische Lagerung (14) angeordnet ist.
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